

Monthly Newsletter

مجلة الأخبار الشهرية

Number

36

العدد

12/06/2019



جامعة الفلاح
AL FALAH UNIVERSITY



2019

بالمعرفة نصنع الفرق ...

With **Knowledge**, We make the **Difference** ...



afu.ae



@afu_ae



Al Falah
University Dubai



www.afu.ac.ae



+971 42338000

Al Falah University Concludes TASK2019

جامعة الفلاح تختتم أعمال المؤتمر الدولي الثالث 2019 TASK



Al Falah University concluded the third edition of "Towards Advanced Scientific Knowledge" or TASK 2019, a multi-disciplinary conference at Rose Rayhaan Hotel in Rotana, Dubai.

More than 80 researchers and speakers from 40 local and international universities participated in the conference. 57 papers with inter related topics under the umbrella of Business Sciences such as business administration, business and technology, business and media and business and law were presented.

[Read more...](#)

Posted on: May 2019 ,05



اختتمت جامعة الفلاح بفندق روز ريجانا من روتانا في دبي والذي تنظمه "TASK 2019" أعمال المؤتمر الدولي الثالث الجامعة بعنوان "نحو معرفة علمية متقدمة في إدارة الأعمال".

حيث شارك في المؤتمر أكثر من 80 باحث ومتحدث قدموا من 40 جامعة من دول خليجية وعربية وأجنبية. ناقشوا في خلال يومين 75 ورقة بحث علمي في ثلاث محاور أساسية

نشر في: 05 مايو 2019

[اقرأ أكثر...](#)

Al Falah University Iftar

الملتقى الرمضاني السنوي لأسرة جامعة الفلاح



To exchange greetings on the holy month of Ramadan, Al Falah University with all the college deans, academic and administrative staff members, got together at the Mina Al Salam Hotel in Madinat Jumeirah for the annual Ramadan Iftar.

Dr. Noor Aldeen Atatreh, AFU Chancellor wished everyone Ramadan Kareem and expressed his gratitude for all the staff members who promoted and embraced the concept of having a harmonious working relationship and with events such as the annual iftar to strengthen social relations among colleagues away from the routine of daily work.

[Read more...](#)

Posted on: May 2019 ,28



ضمن أجواء رمضانية أسرية تسودها الأخوة والتآلف في شهر رمضان الكريم وبحضور المدير المفوض لجامعة الفلاح الدكتور نورالدين عطاطرة ورئيس الجامعة الأستاذ الدكتور عبد الحفيظ بلعربي، بالإضافة إلى عمداء وأعضاء الهيئة الأكاديمية والإدارية نظمت جامعة الفلاح الإفطار الرمضاني السنوي في فندق ميناء السلام مدينة جميرا وذلك لتبادل التهاني بمناسبة شهر رمضان المبارك. وهنأ المدير المفوض للجامعة الدكتور نورالدين عطاطرة الجميع بشهر رمضان، متمنياً لهم التوفيق والنجاح.

نشر في: 28 مايو 2019

[اقرأ أكثر...](#)

Upcoming Events

الأحداث المقبلة

13
MAY
مايو

Final Grades

موعد العلامات النهائية

16
MAY
مايو

International Day Of Light

اليوم الدولي للضوء

20
MAY
مايو

Deadline for Incomplete Requests & Deadline for Final Exam Score Appeal

آخر موعد لتقديم طلبات غير المكتمل - آخر موعد للاعتراض على علامة الامتحان النهائي

21
MAY
مايو

World Day for Cultural Diversity

اليوم العالمي للتنوع الثقافي

31
MAY
مايو

World No Tobacco Day

اليوم العالمي للامتناع عن التدخين



The AFU Monthly Newsletter

مجلة الأخبار الشهرية

AFU Medical Day for Early Detection of High Blood Pressure

يوم طبي في جامعة الفلاح للكشف المبكر عن ارتفاع ضغط الدم



Al Falah University, in collaboration with the Ministry of Health and Prevention, organized an international campaign for High Blood Pressure Testing to educate individuals about hypertension, with the participation of the University's President, Prof. Abdelhafid Belarbi, together with the College Deans, Faculty Members and Admin Staff. The campaign aimed to raise awareness about the importance of early detection of high blood pressure and the seriousness of its complications on one's health.

[Read more...](#)

Posted on: May 2019 ,28



نظمت جامعة الفلاح بالتعاون مع وزارة الصحة ووقاية المجتمع فعالية الحملة العالمية لفحص ضغط الدم المرتفع وذلك لتوعية الأفراد بمرض ارتفاع ضغط الدم، وذلك بمشاركة رئيس الجامعة الأستاذ الدكتور عبدالحفيظ بلعربي بالإضافة إلى العمداء وأعضاء الهيئة التدريسية والإدارية حيث استهدفت الحملة قياس ضغط الدم وإذكاء الوعي حول أهمية الكشف المبكر عن ارتفاع ضغط الدم ومدى خطورة مضاعفاته على الصحة العامة.

نشر في: 28 مايو 2019

اقرأ أكثر...

Upcoming Events

الأحداث القادمة

3

JUL
يوليو

Final Exams

الامتحانات النهائية

7

JUL
يوليو

Start of Classes (First day of add/drop period)

بدء التدريس (اليوم الأول للسحب والإضافة)

9

JUL
يوليو

Last day to add/drop course
(Withdrawal with 0% fine)

آخر موعد للسحب والإضافة - بدون غرامة

28

JUL
يوليو

Midterm Exams

امتحانات منتصف الفصل

21

Aug
أغسطس

Final Exams

الامتحانات النهائية



afu.ae



@afu_ae



Al Falah
University Dubai



www.afu.ac.ae



+ 971 42338000